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Késziilt a Budapest Főváros IV. kerület Újpest ÖnkormányzataPolgármesteri Hivatal II. 6l'
irodájában a Pénzúgyi és Költségvetési Bizottság 2023' december 19-én
1 930-kor tartott rendkívüli ülésén.

Jelen vannak:

Bizottsdgi tagok: Meghívottak

dr. Szabó Gábor elnök
Megnyitja az ülést, köszönti a megjelenteket a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság rendkívüli
ü1ésén.

Megadja aszőtNagy István Képviselő Úrnak, aki napirend előtti szólásrajelentkezik.

Nagy István képviselő
Napirend előtti felszólalásában felhívja a figyelmét az Elnök Úrnak' hogy utánanézett és azttalálta,
hogy semmi szükség arra' hogy a napirendeket a bizottság elfogadja, a hozott határozatokat ez
nem befolyásolja. Felháborodását fejezi ki, hogy emiatt feleslegesen össze lettek hívva a
képviselők, abizottsági tagok és a köztisztviselők is.
Arra is felhívja a figyelmet, hogy az átmeneti gazdálkodásról sem kéne rendeletet alkotni, csak
akkor' ha a képviselő-testület nem fogadja el a költségvetési rendeletet'

Jr. Szabó Gábor elnök Déri Tibor polgármester
Rácz Norbert alelnök dr. Moldván Tünde legyzo
Szécsi Péter Pál képviselő dr. Trippon Norbert alpolgármester
3zinke Sára képviselo Juhász András gazdasági főo sztál y vezető
Maholányi Zsolt képviselő Kenyeres Ibolya költségvetési

osztáIyvezető
\agy István képviselő Kertészné HegedŰrs

Erika
kabinetvezeto

Bolykó Csaba delegált
Syimesi Erika deleeált
Kazup Attila deleeált
Pucz Iván Lászlő de1eeált
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dr. Szabó Gábor elniik
Megköszöni Nagy István Képviselő Úrnak ahozzászőlást és megadja a szőt dr. Trippon Norbert
Alpolgárnrester Urnak.

dr. Trippon Norbert alpolgármester
Jogi értelemben nem ért egyet Nagy István Képviselő Űr szavaíval. Tavaly is lett rendelet alkotva
az átmeneti gazdálkodástől. Ez teljesen jogszerű dolog, semmi baj nem tör1énik, ha rendeletbe
foglalják idén is.

Nagy István képviselő
Elismeri, hogy jogszerű' de felesleges. Akkor lenne értelme, ha például a köztisztviselők
alapilletményét szeretnék megemelni.
Szerinte a2023. december 18. napján tartott testületi ülésen résztvevő bizottsági tag képviselők
megtarthatták volna még aznap újra a bizottsági ülést és elfogadhatták volna ujra az előterjesztést
és nem fárasztották volna a képviselőket' külsős bizottsági tagokat'

Pucz lván delegált
Annyit Szeretne referálni Nagy István Képviselő Űr szavaira, hogy neki, mint delegált tagnak nem
teher bejönni és részt venni a bizottsági ülésen' mertezt vállalta el. Megkéri a Képviselő Urat,
hogy ne íté|kezzen a bizottsági tagok felett.

dr. Szabó Gábor elnök
Megköszöni ahozzászólásokat és elmondja' hogy a rendkívüli ülésen egy napirendi pontot tárgyal
a bizottság és kéri a bizottság tagiait. hogy szavazzanak rőla.

10412023. (XII. 19.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Ujpest Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és
Költségvetési Bizottsága ugy dönt, hogy a 2023. december l9-i rendkívüli ülésén az alábbi
napirendi pontot tát gy alj a.

1. Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Ujpest onkormányzata 2024. évi átmeneti
gazdálkodásáról szóló rendelet véleményezésére
Előteriesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

szavazaÍi arány: l 0 igen
0 nem

A b izottság a határ ozatot e gyhan gúlag e l fo gadta.

dr. Szabó Gábor elnök
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Szécsi Péter Pál Képviselő Urat javasolja, és kéri a bizottság tagjait,
bogy szavazzanakróla.

Ú.lpesr. ÖNxonvÁNvzRt.pÉNzÜcYI ES KÖLTSEcverÉststzorrsÁG.f l04l BUDAPEsr' lsrvÁN Úr tl.



3

10512023. (XII. 19.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Ujpest Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és
Költségvetési Bizottsága úgy dönt, hogy a2023. december 19_i rendkívüli ülésének jegyzőkönyv
hitelesítője Szécsi Péter Pál képviselő legyen

szavazati arány: 1 0 igen
0 nem

A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta.

Napirendi pontok tárgyalása

l. Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata 2024. évi átmeneti
gazdálkodásáról szóló rendelet véleményezésére
Előterj esztő : dr. Trippon Norbert alpol gármester

dr. Szabó Gábor elnök
Közli, hogy aZ első napirendi pont címe ,,Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Ú;pest
ÖnkormányzaÍaZO24. évi átmeneti gazdálkodásáról szóló rendelet véleményezésére'' és megadja a
szót dr. Trippon Norbert Alpolgármester Úrnak.

dr. Trippon Norbert alpolgármester
Elmondja. hogy a különbözo önkormárryzatok között eltérő a gyakorlat . és az egyes önkornrányzat
életében is lehet eltérő gyakorlat évről-évre az átmeneÍi gazdálkodási rendelet megalkotásáról.
Vannak olyan önkormányzaÍok, akik már decemberben elfogadják a következo évi
költségvetésüket és később módosítják azt' Az Újpesti Önkormányzat he|yi, közjogi tradíciói
szerint február végén Íbgadja el a költségvetését, aminek előnye az,hogy a tervezési időszakban
már minden olyan körülményt ismer az Önkormányzat, ami befolyásolja a gazdálkodást. Sokkal'
pontosabb prognózissal sokkal pontosabb döntést tud hozni azéves gazdá|kodás tekintetében.
Abban egyetért Nagy István Képviselő Úrral, hogy semmilyen törvényi kötelezettség nincs arra,
hogy az első két hónapra' amikor még nincs éves költségvetése az Önkormányzatnak átmeneti
gazdálkodásról szóló rendeletet alkosson' Aztviszont eloírja a törvény. hogy mi van akkor' ha erre
a két hónapra nincs költségvetési rendelet. Főszabályként az egytizenkettedes ftnanszirozást írja
elo' Tehát azt lehet megcsinálni, ami az előző évben egy bizonyos célra el volt különítve és annak
is csak az egytizenkettedét lehet felhasználni. Az Önkormányzatpraktikusnak gondolja, hogy egy
átmeneti gazdálkodási rendeletet fogad el, mert így nincs feltétlenül kötve az egytizenkettedes
szabályhoz. Az átmeneti gazdá|kodási rendelettervezetben van néhány olyan dolog' ami miatt
eltérne ettől. Nem sorolná fel, hogy a koztisztviselői béreket rendezni kell, az átsorolásokat
rendezni kell, a közüzemi számlákat ki kell ftzetni, vagy a műszakilag szükségessé válő út- és
járdajavitásokat meg kell csinálni. Ez utóbbiak olyan képlékeny dolgok, hogy időjárás függő mikor
lehet elkezdeni a munkákat nagyobb volumenben. Fontosnak tartsa megemlíteni, hogy
kerctszerződések alapján, ha műszakilag indokolt egy felújítás' kátyilzás, akkor meg lehessen
rendelni aze|végzését' Az intézményi felújítások tervezését, ha meg szeretnék rendelni, akkor arra
lehessen kötelezettséget vállalni az egytizenketted résztol fiiggetlenül, azért mert majd nyáron
tudják a felújítást elvégezni, de addigra a tervezésnek meg kell történnie. Felsorol még egy-két
példát. Az egyik a bölcsőde és óvoda udvarok felújítása 250 millió forintig. Ha a megrendeléssel
bevárják a költségvetést, ha akkor kezdik eI atervezési és beszerzési eljárást lefolytatni, csak oszre
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érkeznének meg a megrendelt eszközök, mert olyan hosszú most a beszerzési idő.Ezért szükséges
már a tervezési munkákat januárba elkezdeni. Azut- és járdafelúj ításraazért van fel milliárd forint
előirányozvamár az átmeneti időszakban is, mert ezek a munkák időjárás fiiggok és jellemzően
tél végén és kora tavasszal lehet őket nagy volumenben elindítani. Ugyanakkor ezeket meg kell
előtte rendelni, árajánlatot kell kémi' de a kivitelezőikapacitásokat is figyelembe kell venni.
Mindezek miatt ugyan nem kötelező, de az Önkormányzat szerint szükséges egy átmeneti
gazdálko dási rendeletet megalkotni.

dr. Szabó Gábor elnök
Megköszöni atájékoztatást és megadja aszőtNagy István Képviselő Úrnak

Nagy István képviselő
Két kérdése van' Az egyik, ho
a G azdasági Főosztály v ezető
által elmondottakkal.

gy meddig taftana az átmeneti gazdálkodási rendelethatálya' illetve
ÚrtóI azt szeretné megtudni, hogy egyetért-e az Alpolgármester Úr

dr. TrÍppon Norbert alpolgármesÚer
Yálaszában felhívja a figyelmet aÍra, hogy nem a Főosztályvezető Ut az előterjesztő, de
egyeztetnek Jegyző Asszonnyal, hogy ki válaszoljon.

Nagy István képviselő
Felháborodásának ad hangot, hogy szerinte ez csak mellébeszélés volt és nincs értelme arra ahat
hétre rendeletet alkotni. amíg a költségvetés el nem készül.

dr. Szabó Gábor elnök
Felhívja Nugy István Képviseló Úr figyelmét arra, hogy csak akkor adja meg a szőtJuhász András
FőosztályvezetőUrnak, ha csak szakmai kérdésekbe vonja bele és a Képviselő Ur nem keveri bele
politikai csatározásokba.

dr. Trippon Norbert
Ó szeretné megválaszolni a kérdéseket, amiket Nagy István Képviselő Úr feltett' mivel ő az
előterjesztő. Felhívja Képviselő Úr Íigyelmét arra, hogy a rendelettervezet 7. $ 2. bekezdésében
az szerepel, hogy ''a rendelet az Önkormányzat 2024' évi költségvetéséről szóló önkormányzati
re nde l et hatá l y ba l é pé sé nek n apj án hatá|y át v e Szt i''.

Nagy István képviselő
Szerinte február 15' napja a költségvetés elfogadásának határideje, de ha nem fogadják el a
költségvetést, akkor sem történik semmi. De biztos lesz költségvetés' ha akarja, ha nem' mert a
képviselők többsége úgy is megszavazza. Szerinte nincs jelentősége az átmeneti gazdálkodási
rendeletnek, mert csak hat hétről van szó, amiből egy hét amúgy is igazgatási szünet.

dr Trippon Norbert
Egy példát mond arról, hogy ha a Városüzemeltetési osztály úgy ítéli meg, hogy egy útszakaszt
teljesen fel kell marni és újra kell szőnyegezni, akkor a munka nem lesz elkezdve március 1-jén,
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ha nincs rá fedezet és nem lehet megrendelni, mert meghaladja az eIőzó évi költségvetés
egytizenketted részét'

dr. Szabó Gábor elnök
Megköszoni ahozzászólásokat és megkérd ezi,hogy Van-e még valakinek kérdése vagy észrevétele
az előterjesztéshez.

Mivel senki nem jelentkezik, igy szavazásra kéri abizottsági tagokat.

10612023. (xII. 19.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. keriilet Ujpest onkormányzata Képviselő-testüIetének Pénzügyi és
Koltségvetési B.izottsága véleményezési jogkörében úgy dönt, hogy javasolja Budapest Főváros IV.
kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete számára a Budapest.Főváros IV. kertilet Ú1pest
Önkormányzata Képviselő-testületének a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata 2024'
évi átmenetigazdálkodásáról szóló rendelettervezet elfogadását , és ezzel javasolja a Budapest Főváros
IV. kerület Ujpest onkormányzata Képviselő_testülete számára, hogy alkossa meg Budapest Főváros
IV' kerület Ú;pest ÖnkormányzaÍa Képviselő-testületének a Budapest Főváros IV' kerület Újpest
onkormányzata2024. évi átmenetigazdálkodásárólszóló . ..l2O23' ('.''') önkormányzati rendeletét'

Felelős: Polgármester
Határidő: azonnal

szavazati arány: 10 igen
0 nem

A bizottság a határ ozatot egyhangúlag el fo gadta

dr. Szabó Gábor elniik
Megköszöni a részvételt éS l950-kor berekeszti az ülést.
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dr. Szabó Gábor
bizottsági elnök

Szécsi Péter Pál bizottsági tag
j egyzőkönyv hitelesítő

\(w^,,-
Lászlő Viktória

jegyzőkönyvvezetó
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